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Udtalelse vedr. kvalitetsrapporten for Måløvhøj Skole 2017/2018

Skolebestyrelsen har læst kvalitetsrapporten og er generelt enige i de oplistede 
anerkendelser og anbefalinger.

Vi ønsker dog at påpege særligt ét forhold, som undrer os. De nationale mål og de 
lokale mål baserer sig i et stort omfang på den socioøkonomiske reference. Den 
socioøkonomiske reference bruges til at måle skolens løfteevne i forhold til elever med 
tilsvarende baggrund fra andre skoler. 

Vi har tidligere påpeget, at Måløvhøj Skole får færre penge pr. elev til at løse den 
samlede undervisningsopgave end andre skoler i kommunen. Det skyldes bl.a., at en 
– godt nok mindre del -  af skolernes økonomi tildeles på baggrund af 
socioøkonomiske faktorer.

Således er der på den ene side et kommunalpolitisk ønske om, at skolen leverer 
resultater, der er over den socioøkonomiske reference, mens skolen omvendt får 
færre midler pr. elev, på grund af samme reference. 

Herudover har skolebestyrelsen et ønske om, at perioden, hvor skolebestyrelsen 
kan læse og diskutere kvalitetsrapporten, forlænges. Det foreslås derfor, at 
rapporten sendes i høring inden anerkendelser og anbefalinger, så man ikke 
behøver at afvente resultatsamtalen. 
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